

# Perlindungan privasi kilang kaca 10mm bilik mandi kaca kaca terbaja

## Kaca es

[Kaca es](#), juga dikenali sebagai kaca terukir asid, kaca pasir, kaca teduhan. Dalam tahun-tahun kebelakangan ini, kaca frosted telah menjadi kaca anartistik yang menambah rasa kecantikan ke hiasan ruang. Ia boleh menggunakan kaca rata biasa dengan letupan mekanikal, pembubaran asid manual atau pemborosan hidrofluorik untuk merawat permukaan menjadi permukaan seragam. Duetto permukaan yang kasar, cahaya itu dapat dilihat dengan jelas, dan cahaya tidak kelihatan, yang menjadikan cahaya bilik lembut dan tidak menyala.



Kaca es boleh dibuat kepada corak reka bentuk yang berbeza mengikut keperluan pelanggan. Ia boleh diproses menjadi pelbagai corak hiasan yang sesuai dengan pemisahan, skrin, hiasan rumah, dan lain-lain. Kerana ia cantik dan berpatutan, ia disukai oleh orang ramai. Sering digunakan untuk menyembunyikan bilik mandi, bilik mandi, pejabat [pintu dan tingkap](#) dan sekatan. Gunakan permukaan amatte di luar tettingkap apabila digunakan.

## Fungsi kaca frosted tempered 10mm

Lebar, sesuai untuk hiasan rumah.

Tiada cap jari, permukaan ultra licin.

Diperbuat daripada kaca apungan telus yang berkualiti tinggi.

Cahaya tetapi tidak perspektif. Simpan privasi

Tidak mengelupas atau memutih seperti filem, tidak mengikis seperti salutan



## Ciri-ciri kaca kaca terbakar 10mm

### Kekuatan tinggi

Matte [kaca marah](#) melakukan rintangan dan impak dengan baik kerana kekuatan yang tinggi adalah 4 hingga 5 kali pada kaca biasa. Ia boleh menahan tekanan permukaan 90 MPa.

### Kestabilan terma

Kaca terbaja boleh menahan temperaturechanges dari 250 hingga 320 ° C, sementara kaca anil biasa hanya boleh dengan perubahan suhu pendirian 20 hingga 100 ° C.

### Keselamatan yang tinggi

Apabila kaca terbaja pecah pecah, ia menjadi zarah sarang lebah dengan sudut bodoh, yang menjamin keselamatan manusia yang tidak berbahaya, dan proses toksik itu dapat mengurangkan risiko kerosakan terma dan memastikan kerugian dikurangkan.



## 10mm aplikasi kaca kaca terbaja

Kaca es hampir di mana-mana di ruang hiasan, latar belakang, siling, meja, skrin, pintu masuk, sekatan, [lantai](#), tangga, pintu dan tingkap, meja kopi kaca. Ia digunakan secara meluas di rumah, hotel, bar, KTV, lanskap hiasan luaran. Kaca es menggabungkan lanskap dalaman dan luaran dengan art deco, yang sangat meningkatkan tahap hiasan ruang.